
Aan het college van B&W te Almelo 
Per mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl 
 
Almelo, 4 september 2020 
 
Betreft: vragen Einde opvang AMV in Huize Alexandra 2021 
 
 
Geacht college, 
 
 

Op 3 september jl. heeft het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) zijn medewerkers 
laten weten dat door het aflopen van contracten met de gemeente de opvang van 
alleenstaande minderjarige vreemdelingen (AMV) in Huize Alexandra per 1 juli 2021 stopt. 
Verantwoordelijk wethouder Van Mierlo heeft vervolgens ook de raad hierover 
geïnformeerd. Wij hebben begrepen dat het COA graag verder had gewild, maar de 
gemeente wil niet verder en beroept zich op de bestuurlijke afspraak zijnde een ‘belofte aan 
de stad’. Ook hebben wij begrepen dat er nog geen andere bestemming voor Huize 
Alexandra is. Als ChristenUnie betreuren wij dit ten zeerste want het betreft een heel 
geschikte locatie voor AMV jongeren en het huidige team van medewerkers is goed op 
elkaar ingespeeld. Los van het feit dat er banen voor Almelo verloren gaan zien wij dit als 
immateriële kapitaalvernietiging. Wij hebben hierover de volgende vragen: 
 
1. Klopt de zienswijze dat het COA graag verder had gewild, maar de gemeente niet verder 

wil? 

2. Wat is de exacte reden dat de gemeente niet verder wil? 

3. Op welke wijze is de opvang van AMV’ers in Huize Alexandra door de gemeente 

geëvalueerd? Welke argumenten zijn afgewogen in de genomen beslissing? 

4. Om hoeveel AMV’ers gaat het, heeft u enig idee waar zij naar toe gaan, en hoe kijkt het 

college aan tegen het verplaatsen van kinderen in een kwetsbare leeftijd? 

5. Is er de afgelopen jaren een representatief onderzoek geweest of de buurt overlast 

heeft ervaren van de opvang van AMV’ers in Huize Alexandra? Zo ja, kunt u dit rapport 

delen? 

6. Kunt u de indruk bevestigen dan wel ontkennen dat er meer overlast is vanuit de 

reguliere opvang van asielzoekers dan vanuit de AMV opvang? Kunt u ons vanuit de 

politie cijfers geven over meldingen van overlast, uitgesplitst naar overlast vanuit de 

reguliere bewoners van het AZC versus door AMV’ers?  

7. Hoeveel banen gaan met de sluiting van de AMV-opvang verloren voor Almelo?  

8. Klopt het dat er nog geen andere bestemming voor Huize Alexandra is? Wat is de 

gemeente met dit zeer specifieke pand van plan? Als er geen andere invulling voor het 

pand is, of zelfs sloop dreigt, bent u dan bereid uw mening te herzien?  
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9. Op 30 juni jl. heeft de raad zich in ruime meerderheid via de motie ‘Opvang 

vluchtelingen kinderen’ uitgesproken tot de bereidheid om, op het moment dat ons 

kabinet beslist tot opvang van alleenstaande minderjarige vluchtelingenkinderen vanuit 

de Griekse eilanden/Grieks-Turkse grens, in regionaal verband opvang voor deze 

kinderen te willen organiseren. Daarmee heeft de raad zich expliciet uitgesproken om 

als Almelo aan te sluiten bij de zogenaamde Coalition of the Willing. Vind het college zijn 

besluit om de opvang van AMV’ers in Huize Alexandra te beëindigen in lijn met de geest 

van deze motie en daarmee de wens van de Raad?  

10. Is het college bereid een maximale inspanning te leveren en in overleg te treden met het COA 

om samen te komen tot een acceptabele oplossing, zodat de opvang van AMV’ers behouden 

blijft voor Almelo? 

 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie, 
Wouter Teeuw 


